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2009–11–03

Protokoll styrelsemöte S26

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare, mötessekreterare
Anders Eriksson Cafémästare
Erik Iveroth Överphös
Jessika Nilsson Programmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Sofia Mattsson
Tobias Månsson fr.o.m. §7
Mazdak Farzone fr.o.m. §8, t.o.m §10

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:13

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Sofia Mattson adjungerades.

Tobias Månsson adjungerades.

Mazdak Farzone adjungerades.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkänndes med tillägget §4.5 Val av mö-
tessekreterare

§4.5 Val av
mötessekreterare

Mötes beslöt att välja Fredrik Andersson till mötessekreterare.

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokollet för S24 och S25 skickades runt.

Mötet beslöt att godkänna protokollet för Styrelsemöte S24 med
redaktionella ändringar. Mötet beslöt att avslå protokollet för
Styrelsemöte S25.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
16 Telefonabonnemang Tobias S10 S26
18 Policydokument Erik S10 S26
23 Styrelsemys Sofie S16 S26
27 Funktionärsbestick Olof S17 S26
30 Styrelsetröjor Felix S21 S26
31 D’du-bidrag Sofie S21 S26
32 EAN-scanner Anders S25 S26

Erik Iveroth berättar att han skriver på enkäten just nu. Sofie
Eliasson undrar om vi hinner genomföra detta i år varpå Sofia
Mattsson påpekar att hon gärna vill att saker görs i år och inte
nästa år. Sofie Eliasson svarar med att enkäten snart kommer ut
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men att det blir svårt att hitta ett datum för myset.

Felix Aronsson berättade att styrelsetröjorna är beställda och på
väg. Mötet kom fram till att punkten skulle stå kvar tills dess att
tröjorna befann sig i styrelserummet.

Fredrik Andersson berättade att frågan om D’du-bidraget invän-
tar från och att det just nu skickas runt i systemet på LTH.

Fredrik Andersson påpekade att punkten “EAN-scanner” fatta-
des från listan.

Övriga punkter lämnades utan vettig kommentar.

Styrelsen beslöt att bordlägga samtliga punkter på beslutsupp-
följningen till nästa möte.

§7 Utskottsrapporter Tobias Johannesson gick kort igenom vad Industrimästeriet ska
göra fram till januari. Arbetarna inom mästeriet ska börja funde-
ra på ansvarsområden inför Teknikfokus. Kickoffen ser ut att bli
på måndag nästa vecka.

Joakim Andersson tror inte att källarmästeriet har gjort någon-
ting under veckan som gått.

Jessika Nilsson berättar att hon har pratat med Studenttryck om
sektionströjorna. De ska skicka över ett förslag på hur ryggtryc-
ket kommer att se ut. Tröjorna kan även bli lite billigare än vad
som var tänkt tidigare då vi kommer att beställa 50 st istället för
30 st.

Mötet beslöt att gå tillbaka till §3 för att adjungera Tobias Måns-
son.

Skattmästeriet har haft budgetmöte med gamla och nya styrel-
sen.

Anders Eriksson har Puss:at hela den gångna veckan, vilket är
hans ursäkt för att julmusten återigen har tagit slut.

Sofie Eliasson berättar att hon har stått på gymnasiedagarna un-
der dagen.

§8 Ekonomisk status På sektionsmötet ska budgeten för nästa år visas tillsammans
med resultatet hittills i år. Lager behöver inventeras tills dess.
Deadline för saker till skattmästaren är på söndag.

Mötet beslöt att gå tillbaka till §3 för att adjungera Mazdak Far-
zone.

Gasquen blev svindyr. Tobias Johannesson ska prata med Gustaf
Scheja om fakturan.

§9 Mailinglistor Felix Aronsson ville ta upp diskussionen ytterliggare en gång om
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ifall vi ska lägga till medlemmar automatisk på de nya mailing-
listorna.

Förslaget är att lägga till alla 08:or och 09:or på phestlistan och
att alla som har anmält sig till industrievenemang sedan tidernas
begynnelse ska skrivas upp på industrilistan.

Styrelsen beslöt att godkänna förslaget.

§10 Styrelserepresentation Felix Aronsson berättade att det finns budget kvar på styrelsere-
presentationskontot. Felix Aronsson föreslår att vi har en husphestp-
hörphest tillsammans med de andra sektionsstyrelserna.

Mazdak Farzone lämnar mötet.

Felix Arsonsson ska kolla upp med de andra sektionsstyrelserna
ifall de är intresserade av att gå på husfesten.

Mötet beslöt att gå tillbaka till §5

§11 Övrigt Felix Aronsson vill ha ett datum för propositionsmöte till HTM2.
Felix Aronsson och Fredrik Andersson har båda förslag på pro-
positioner och ska prata ihop sig.

Styrelsen beslöt att bestämma datumet för mötet till kl 14 på sön-
dag.

§12 Meddelanden Felix Aronsson meddelar att julmusten kommer på torsdag.

Jessika Nilsson vill ha en röd klänning. Sofie Eliasson har en så-
dan, men den är i fel storlek.

§13 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 12:55

Vid protokollet

Fredrik Andersson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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